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kuryr 22. dubna 2023

Bývalá zdravotní sestra popisuje nemocniční covidové
protokoly jako „lékařské vraždy“

infokuryr.cz/n/2023/04/22/byvala-zdravotni-sestra-popisuje-nemocnicni-covidove-protokoly-jako-lekarske-vrazdy

Bývalá kalifornská zdravotní sestra, která byla propuštěna

za to, že se odmítla dát „očkovat“ proti Covid-19, hovoří o

hrůzách, kterých byla svědkem a které přežila, když

pracovala v nemocnici během „pandemie“.

Gail Macraeová tvrdí, že před pandemií podporovala organizace jako

jsou Centrum pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) nebo Americká

lékařská asociace (AMA). Avšak to, co viděla přes pandemii a co jí

bylo nařizováno dělat pacientům jako součást oficiálních

nemocničních protokolů, však zcela změnilo její názory.

Předtím, než byla propuštěna, pracovala Macraeová jako zdravotní

sestra v různých nemocničních odděleních, včetně jednotky

intenzivní péče (JIS) a porodnice.

Byla zaměstnána v nemocnici Kaiser Permanente Santa Rosa

Medical Center od roku 2015 do roku 2021, kdy Trumpova

administrativa spustila operaci „Warp Speed“, což byl název masové
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očkovací kampaně v USA.

Kolem jara 2020, tedy v době vypuknutí pandemie, si Macraeova

začala všímat anomálie mezi tím, co hlásila média, a tím, co se ve

skutečnosti dělo v jejím zaměstnání.

„Nemocnice nikdy nebyly plné pacientů,“ řekla Macraeová o tom, že

její nemocnice byla leccos jiného,   jen ne „přeplněná“, jak o tom v

daném čase informovala falešná média hlavního proudu.

„Ve skutečnosti od začátku covidu, během celého prvního roku této

pandemie nejenže naše nemocnice nebyla kapacitně vytížena, ale

dokonce se rušila místa.“

(Související: Pamatujete si, když byla nemocnice Sarasota Memorial

Hospital na Floridě přichycena při pokusu zavraždit pacienty , aby

uměle navýšila statistiky pacientů a aby se „pandemie“ zdála

strašidelnější?)

Covidové statistiky se uměle navyšovaly i na Slovensku, podrobně

jsme o tom psali například v tomto článku .

Kolik dalších zdravotních sester bylo nuceno porušit svou
morálku vražděním pacientů remdesivirem a plicními ventilátory?

Macraeové pozice v nemocnici byla denní, což znamená, že si

nemohla vytvořit svůj vlastní rozvrh a vybrat si, kdy bude

pracovat. Nemocnice často zrušila její změny, protože prostě neměli

dostatek pacientů, kteří by potřebovali péči.

Ukazuje se, že toto byl „standard“ i během zimy 2020/21, kdy se

údajně počty případů covidu vymkly zpod kontroly. Jen při dvou

příležitostech se nemocnice zaplnila pacienty, ale Macraeová říká, že

to nebylo neobvyklé v daném ročním období, ať už během covidu

nebo mimo něj.
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Jediná věc, která se během této doby změnila, byla, že Macraeová a

její kolegové byli nuceni mluvit rodinám pacientů, že nemohou

navštívit své blízké, což podle ní porušovalo její etiku a morálku.

Macraeová byla také nucena podávat smrtelné léky jako remdesivir, z

nichž hlavní americký hygienik Tony Fauci přímo těžil. (Poznámka

redakce: U nás tento lék ve velkém propagovala známá covidová

celebrita Pavel Jarčuška.)

Remdesivir však nefunguje při léčbě covidu. Původně byl vyvinut

proti malárii, ale ani proti té nefungoval. Mezitím bylo

nemocničnímu personálu zakázáno podávat pacientům levné účinné

léky jako hydroxychlorochin (HCQ) a ivermektin.

„A neviděli jsme žádné zlepšení zdravotního stavu pacientů,“ říká

Macraeová o oficiálních covidových protokolech, které byla nucena

aplikovat.

„Ve skutečnosti jsme byli svědky toho, jak u pacientů docházelo k

selhání více tělesných orgánů.“

Ani regulační úřady jako CDC nebo AMA (Americká medicínská

asociace) nikdy nezměnily své protokoly, ani navzdory všem těm

úmrtím pacientů. To jen dokazuje, že těmto organizacím nelze

důvěřovat.

Podle Macraeové se to, co říkali zdravotnickým pracovníkům, aby

dělali během covidu, rovnalo „lékařské vraždě“.

„Myslím si, že to způsobovala kombinace remdesiviru a izolace

pacientů. Byly to celé týdny bez řádného přístupu k jídlu a

vodě,“ řekla zdravotní sestra o tom, jak tyto protokoly zbytečně

ukončily životy mnoha pacientů.

(Poznámka redakce: Stejné nemocniční protokoly nekriticky

přebíraly i slovenské a české nemocnice, proto jsou z „lékařských

vražd“ stejně vinné. Svého času jsme publikovali článek o velmi
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závažném případě MUDr. Lischkové, která v podstatě obvinila

košickou nemocnici z vraždy svého otce . Lischku svými kolegy-

lékaři.)

Závěr

\”Všechny tyto nemocniční protokoly, šíření strachu, izolace, toxické

léky – odešla jsem s pocitem, že jsem se zúčastnila lékařské

vraždy,\” zakončila svou zpověď bývalá zdravotní sestra.

Po uvolnění „vakcín“ na trh začala Macraeová pozorovat příliv

pacientů trpících srdečním infarktem nebo mozkovou příhodou –

respektive tím, co se v lékařském žargonu nazývá „modrý kód“.

„Dva moji kolegové se hned po podání injekcí dokonce dostali do

anafylaktického šoku.“

Nejnovější zprávy o masové covidové genocidě naleznete na

stránce Genocide.news .

Autor: Ethan Huff, Zdroj: naturalnews.com
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